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Máme mluvit pravdu v lásce a v každém ohledu růst v Krista, který je
hlavou.  ¹⁶Z něj celé tělo, spojené a svázané pomocí všech tkání, roste
a buduje  se  v lásce,  když  každá  jednotlivá  část  plní  úkol,  který  jí
náleží.
(Ef 4, 15-16)
Moji milovaní bratři a sestry,
je  mou  milou  povinností  Vás  pozdravit  skrze  tento  úvodník  naší  červnové
Koruny víry.  V této chvíli  stále vstřebávám dojmy z Výroční konference, na
kterou se každoročně velmi těším. Setkávám se tam totiž s bratry a sestrami,
kteří stejně jako já touží následovat Ježíše Krista. Ano, nikdo z nás ještě není
v žádném případě dokonalý,  nicméně víme,  že Pán Bůh nás všechny miluje
navzdory  našim  mnohým  selháním  a  zápasům.  A proto  se  rádi  sdílíme  se
zkušenostmi, které nám Pán Bůh dává zakusit v našich sborech. Konference má
část formální a neformální. V té formální části, o které Vám ráda povyprávím
prostřednictvím prezentace, kterou chystám na neděli, se dozvídáme o dění naší
církvi od Generální konference, přes Centrální konferenci ( ta byla loni ) až po
zprávy z jednotlivých sborů a farností. Společně činíme rozhodnutí a hlasujeme
podle našeho nejlepšího vědomí a svědomí, maje na paměti, koho zastupujeme.
A pak je tu část neformální, což jsou naše rozhovory a sdílení při kávě či obědě
nebo večeři.  Za mě je  ta  neformální  část  minimálně  stejně  důležitá  jako ta
formální,  neboť  se  budují  vztahy  mezi  lidmi  z různých  farností  a  sborů,
můžeme spolu sdílet příklady dobré praxe i to, co nám nefungovalo, jak jsme si
něco  představovali,  že  bude  úspěšné  a  společně  se  zamýšlet  nad  tím,  co
můžeme pro sdílení evangelia, růst našich sborů, bezpečné a otevřené prostředí
našich farností udělat.
    A hlavně  si  vždy  prostřednictvím  našich  konferencí  znovu  a  znovu
uvědomuji, že jsme jedno tělo v Kristu Ježíši, našem Pánu. A že je třeba nechat
jednotlivé  části  Kristova  těla  fungovat,  dát  jim  prostor.  Bůh  nás  nepovolal
k tomu, abychom se uzavřeli sami se svou vírou, izolovaně od ostatních bratří a
sester. Máme se učit jeden od druhého a občas i brousit tvář jeden o druhého
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(  Př  27,17  ).  Nejsme  povoláni  k izolaci,  byť  by  to  bylo  jistě  v mnohém
jednodušší.  A určitě  by  bylo  mnohdy  příjemnější  věnovat  se  pouze  vlastní
rodině,  ale  bible  hovoří  jinak.  Pán  Ježíš  ustanovil  církev  jako  společenství
otevřené  pro  všechny  z dobrého  důvodu.  Každý  z nás  je  přece  jedinečným
nástrojem v Boží  ruce.  A jinakost  je  velmi  potřebná  pro  naše  fungování.  Je
v pořádku, že někdo je v dobrém slova smyslu prostý člověk, jiný intelektuál,
někdo chudý, jiný bohatý, někdo má dar vyučování, jiný přivádí do církve další
lidi,  někdo  má  talent  pro  praktické  záležitosti,  jiný  je  hloubavý  a  baví  ho
zkoumat  souvislosti,  někdo  je  náchylný  k emočnímu  prožívání,  jiný  spíše
rozumově založený, někoho více těší práce s dětmi, jiného se staršími lidmi… A
to je jen ochutnávka toho, koho lze v církvi potkat. Přijímejme bratra či sestru
takového, jaký je. Ale buďme zároveň otevření pro společný růst. Bůh s námi
ještě není hotov. Naštěstí.
    Přeji Vám všem požehnaný letní čas.
                                                                                                        Eva Piherová

ZPRÁVY Z FARNOSTI
- Eva Piherová vyslaná delegátka na Oblastní a Výroční konference podá zprávu v neděli 12. 6. při 
bohoslužbách v Protivíně. Ve Vimperku poreferuje druhá delegátka, sestra Marcela Stránská. 
Děkujeme za jejich službu.
- Staršovstvo farnosti se sešlo v květnu a přivítalo mezi sebou nově sestru z vimperského sboru 
Marcelu Stránskou, kterou Farní konference zvolila jako druhou delegátku farnosti Protivín. Sestře 
přejeme do těchto úřadů mnoho sil a moudrosti a také radosti ze služby na poli Kristově.
- M. Stránská se bude od prosince 2024 podílet na sdílení úvodního příspěvku
do sborového časopisu KV.
- Sejití se sestrou Kružíkovou v Protivíně se nekonalo, sestra svou účast odvolala. Ale těší 
se na příští setkání, které naplánuje brzy.
- Staršovstvo se zabývá nabídkou kapely Spolektiv (Jarda Hnízdil) s programem Genesis a 
bude jednat o jejich letošním říjnovém vystoupení ke 100. výročí otevření týnské kaple. 
Koordinátorem akce je pověřen bratr Láďa Klimeš.
- Bude podána žádost na MÚ o finanční příspěvek na oslavu 100. výročí otevření kaple. 
- Vimperk- Staršovstvo bylo seznámeno se službou ministaršovstva, jeho službou, jeho
 kompetencemi a povinnostmi. Členové ministaršovstva jsou: Z. Neužil, J. Rojíková, M. 
Stránská.
- Neděle 2. 6. 2024 – společná bohoslužba v Protivíně s vysluhováním VP.
 (Protivín, Týn n/Vlt. a pokud budou chtít přijet také sestry a bratři z Vimperka)
- Děkujeme, že svými příspěvky podporujete úklidy modlitebny a dolních prostor na faře. Paní 
uklízečce platíme 250 korun za úklid a jistě jste si všimli, že svou práci odvádí velmi poctivě.
- Staršovstvo zřídilo Fond potřebným. Co je Fond potřebným? U fary se často zastaví a zazvoní 
lidé, kteří potřebují pomoci. Z nějakého důvodu se ocitli v nouzi, mají hlad, chybí jim nějaká částka
na vlak či autobus, potřebují léky apod. Kazatel nechce tyto lidi odbýt a posílat je „o  dům dál“ a 
většinou se s manželkou postarali, aby neodešli s prázdnou. Nyní staršovstvo vyhovělo jeho žádosti 
a zřídilo pro takové případy zmíněný Fond potřebným. 
- Noc kostelů se koná v pátek 7. června. V 17. hodin vystoupení Pepy Pelána, kterého již někteří 
znáte z koncertu v Protivíně, následuje další náš již dobře známý Míra Baldrych s jeho 



Baldabandem, ☺Po vystoupení táborák a opékání vynikajicích buřtů týnského uzenářství. Kazatel -
po domluvě- může zájemce z Protivína na Noc kostelů přivézt, případně odvézt zpět.
- Ředitel SB píše: Dobrý den, z prostředků MK500 na rok 2024 vám bylo přiděleno (pro Týn nad 
Vltavou)  na plánované akce: 7305P       Přípojka vodovodu a odpadu Týn nad Vltavou 30.000,-  Kč 
+ z prostředků MK500 na rok 2024 vám bylo přiděleno na plánované akce: 7301I     Oprava 
střechy fara Protivín včetně 15% DPH 80.000,-  Kč Ing. Martin Mizur Evangelická církev 
metodistická Vedoucí Správy budov -     

– Oprava střechy sborového domu v Protivíně momentálně neprobíhá, pouze se
     začalo, před zimou se skončilo a od té doby se nic neděje. Jeden pracovník je vážně 
nemocen – neví se , kdy se práce na střeše obnoví a dokončí. Kazatel jedná s ředitelem SB.

-Modlitby online kazatelů a všech zájemců pokračují každé úterý a pátek ráno od 8.00 do 8. 30 h.-  
-13. 6. Kazatelé se účastní pastorálky – schůze kazatelů v Praze.                                                         
- Příští schůze staršovstva se koná 27. 6.                                                                                              

- Pozvání pro vás na přednášku - KOMU VDĚČÍM ZA SVŮJ ÚSPĚCH? Můžeme si
poslechnout životní příběh RADIMA PASSERA, jednoho z nejúspěšnějších 
podnikatelů u nás.  Přednáška se bude konat ve čtvrtek 6. června 2024, 17:00 hod. , 
tentokrát to nebude v písecké knihovně, ale v Aule Střední zdravotnické školy v 
Písku, třída Národní svobody 420.                                                                                  
- Prosím, otevřete si také další připojené přílohy.

             

NAROZENINY V ČERVNU SLAVÍ
3. 6. Šípková Václava                                                
11. 6. Šváb Daniel
11. 6. Stráská Marcela
27. 6. Neužilová Petra
29. 6. Mikolášová Lenka
30. 6. Neužil Vítek
BLAHOPŘEJEME, máme radost,
že jste s námi! Kéž nikdy nesejdete 
z cesty spravedlnosti a života.

PRAVIDELNÉ BOHOSLUŽBY
Protivín každou neděli od 9.00 h.
Týn nad Vltavou každou neděli mimo 1. v měsíci od 14.00 h . (společně v Protivíně)
Vimperk každou neděli od 9.30 h.       

SKUPINKY A BIBLICKÉ HODINY

V Písku každou středu  od 10. 00 h. u sestry Magdy.
V Týně každé úterý  od 17. 00 , v Husově kapli.
Vimperk : Pondělí od 17. 00 hodin ve sborovém domě.                          



Kázání farnost Protivín
2. 6. Novák  v Protivín s VP -společná s Týn a Vimperk+ Piherová (prezentace VK24)

9. 6. Novák – v Protivíně a od 14h v Týně 

16. 6. Novák v Protivín a Týn

23. 6. Novák

30. 6. Šálková  v Protivín;   Novák Vimperk + VP;   Klimešová odp. Týn n. Vlt.

Kázání sbor Vimperk
2. 6.-  Neužil
9. 6.- Neuzil

16. 6.- Neuzil

23. 6. -Neužil

30. 6. Novák

 

         +++++ LETNIČNÍ NEDĚLE  19. 5. 2024+++
         Letni

        Letniční sbírka: sbor Protivín a Týn na misijní a evengelizační 
            projekty letos činila 3000,- Kč.  Někteří přispěli přímo na účet      

jednotlivých projektů. Díky všem, kteří podpořili práci na šíření                
evangelia. 

         
             +++++ ++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++

„A zítra, až ďábel sebere tvou duši, copak neřekne: 
Jaký máš prospěch ze všeho svého bohatství?“      

(John Wesley)

       BRATR KAZATEL NABÍZÍ NÁVŠTĚVY U VÁS DOMA, 
       RÁD S VÁMI STRÁVÍ CHVILKU NAD PÍSMEM, V MODLITBĚ, ROZHOVORU...



    NOC KOSTELŮ OPĚT PŘICHÁZÍ – PŘIJĎTE NAVŠTÍVIT 

PEPA PELÁN zahájí svým
vystoupením letošní Noc
kostelů. Jeho texty Vás
pobaví a něčemu také
naučí.

Kluci letos zahrají ve složení:
Mirek Baldrych - akustická kytara, zpěv
Radomír Martínek - cajon, zpěv
Petr Bartoň - baskytara
Pavel Pazourek - akustická kytara, zpěv

Těšíme se opět na viděnou!

Míra a Gábina

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

Chtěla bych se s vámi podělit o něco, co mě v poslední době potěšilo a vlastně i  překvapilo,
protože jsem to nevěděla.
V  půlce  května  jsem  byla  v  Praze  na  setkání  s
Danem  Drápalem,  který  mě  křtil  a  který  vedl
společenství, kde jsem přišla k Pánu, který je teď už
léta v důchodu a žije v Jeseníku. Bylo nás tam dost
kteří jsme prošli za ta léta nejrůznějšími zkušenostmi
životními i duchovními. Sdíleli jsme se a povídali o
věcech,  které  nás  zajímaly,  které  nám  ležely  na
srdci,  mluvili  jsme  o  všem  možném,  bylo  to  živé
setkání  dávných  přátel.  Přišel  tam  taky  Hyato
Okamura, poslanec sněmovny České republiky, křesťan. Ke konci toho setkání si vzal slovo a řekl,
že i když přišel hlavně poslouchat, chce nám něco sdělit a řekl, že v budově Poslanecké sněmovny je
zřízena kaple, kam se chodí modlit věřící poslanci i zaměstnanci. Bývá jich tak pět až dvanáct, jsou
ze všech politických stran a z různých církví a občas tam zajde i premiér Fiala. Modlí se za jednání,
za ochranu i za to, aby mohli jednat podle Boží vůle. Schází se tam každý den a předkládají Bohu
své prosby. 
Vnímají svou práci jako službu tomuto státu i jako službu Bohu. 
Není to potěšující? Teď se mi bude líp modlit za ty kteří jsou „v moci postavení“.

                                                             
     Irena Hájková – sbor ECM Týn nad Vltavou
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STARÁ DOBRÁ KNIHA – DO TVÉ KNIHOVNY       

Popis

Dospívající dívky stále častěji užívají testosteron, ničí si těla a vydávají se na nevratnou cestu ke změně 
pohlaví. Co stojí za tímto jevem, o kterém se podle některých aktivistů vůbec nesmí mluvit? Odpověď 
na tuto otázku se snaží nalézt Nevratné poškození – kniha, jejíž vydání provázely v mnoha zemích 
výhrůžky a protesty.
Zatímco ještě donedávna byla takzvaná genderová dysforie (identifikace jedince s jiným než se svým 
biologickým pohlavím) vzácným fenoménem, který se týkal téměř výhradně chlapců, v posledních 
deseti letech se jako „transgender“ po celém světě identifikuje stále více dospívajících dívek.
Americká novinářka Abigail Shrier se prostřednictvím šokujících statistik a příběhů ze skutečných 
rodin pokouší tento trend vysvětlit jako novodobou epidemii, která nemá nic společného se skutečnou
genderovou dysforií, ale pramení zejména z křehkosti a pomíjivosti naší současné kultury. Autorka 
popisuje, jak „přiznání“ transgenderové orientace okamžitě zvyšuje společenský status dívek a jak je 
těžké vrátit se zpět, jakmile jednou udělají první krok k tranzici.
“Knihu doporučujeme rodičům, kteří se potřebují zorientovat v chaosu světa kolem svých dospívajících 
dětí, aby se pak dokázali vnitřně zpevnit a lépe rozpoznávali, co do jejich rodiny patří a co dovnitř 
nepustí.“ – sexuolog MUDr. V. Chvála a dětská klinická psycholožka PhDr. L. Trapková

Více o knize:
Abigail Shrier je americká investigativní novinářka, která pravidelně přispívala mimo jiné do 
prestižního deníku The Wall Street Journal a za svou žurnalistickou práci obdržela v roce 2021 
cenu Barbara Olson Award for Excellence and Independence in Journalism. Proslavila se ale především 

NEVRATNÉ POŠKOZENÍ
Abigail Shrier
Jak naše dcery propadají 
transgenderové mánii
Nakladatel: Bourdon 2024
Formát 14 x 20 cm, 336 stran, vázaná
389 Kč
Dostupnost: Skladem
Kategorie: Uzdravená rodina

https://knihyjuda.cz/kategorie-produktu/temata/uzdravena-rodina/
https://knihyjuda.cz/produkt/nevratne-poskozeni/#tab-description
https://knihyjuda.cz/produkt/nevratne-poskozeni/#tab-description


jako autorka dvou knih, které se nebojí zabývat závažnými, ale zároveň kontroverzními tématy 
současnosti.
Její první kniha s názvem Nevratné poškození: Jak naše dcery propadají transgenderové mánii z roku 
2020 se rozhodla odpovědět na otázku, proč nejen ve Spojených státech v posledních deseti let prudce
narostl počet dívek s diagnózou takzvané genderové dysforie – zjednodušeně identifikace jedince s 
jiným než se svým biologickým pohlavím.
Mnozí odborníci tento trend vysvětlují tím, že se „transgender“ stává přijatelnějším pro většinovou 
společnost. Abigail Shrier oproti tomu přichází na základě mnoha rozhovorů s rodiči i samotnými 
mladistvými s tvrzením, že o genderovou dysforii v případě dospívajících dívek ve skutečnosti vůbec 
nejde – a za nárůstem spatřuje vliv sociálních médií i aktivistů nebo selhání péče o duševní zdraví.
Celosvětová kontroverze
Kniha vyvolala ve Spojených státech i dalších zemích bouřlivé reakce a v mnoha případech i snahu o 
úplný zákaz prodeje, kterému čelila mimo jiné distribuční síť Amazon nebo knihkupectví v Japonsku – 
ta byla dokonce cílem výhrůžek žhářskými útoky. Část odborné komunity argumenty Shrierové 
vyvrací, jiní odborníci je ale považují za přesvědčivé.
Například čeští rodinní terapeuti – sexuolog MUDr. V. Chvála a dětská klinická psycholožka PhDr. L. 
Trapková – ke knize napsali:
Genderová dysforie se stala noční můrou mnoha rodin a současně lákavým tématem aktivistů v boji o 
moc. Autorka, americká novinářka a matka třech dětí, měla odvahu podívat se na tento fenomén ze 
všech stran. Přinesla svědectví o tom, jak se může ochrana dětí zvrtnout v jejich ohrožení. Co se stane, 
když ideologie nahradí zkušenosti generací, když technologie získají vrch nad lidským společenstvím. 
Knihu doporučujeme rodičům, kteří se potřebují zorientovat v chaosu světa kolem svých dospívajících 
dětí, aby se pak dokázali vnitřně zpevnit a lépe rozpoznávali co do jejich rodiny patří a co dovnitř 
nepustí.
Nevratné poškození se také dostalo mezi výběr nejlepších knih roku tak prestižních médií, jako je 
časopis The Economist nebo britský deník The Times. Profesor historie Jonathan Zimmerman 
z Pensylvánské univerzity o knize v deníku Chicago Tribune napsal:
Snaha cenzurovat knihu Shrierové je reflexí diktátorského způsobu myšlení. Nakonec se však stejně 
jako vždy obrátí proti trans lidem, jak tomu ostatně bylo vždycky. Jakmile jednou stanovíte, že některé 
myšlenky jsou příliš škodlivé na to, aby byly publikovány, uvolníte cestu dalším lidem, aby mohli 
vznést stejný požadavek.
Z recenzí v médiích
„Kniha přináší kritický pohled na obrovský nárůst počtu lidí a zejména dívek, které se v posledních 
letech identifikují s jiným než biologickým pohlavím. Zabývá se i skandálním poskytováním 
nevratných chirurgických nebo farmaceutických zákroků dospívajícím. Jde o předvídatelně 
kontroverzní téma, v knize však není ani známka nevraživosti.“ – The Economist
„Není žádným překvapením, že kniha Nevratné poškození o ‚dospívajících dívkách a transgenderové 
mánii‘ vyvolala bouřlivé reakce. Profesor anglického jazyka z Kalifornské univerzity v Berkeley by ji 
nejraději spálil, aktivisté za občanská práva a LGBT ji chtějí zakázat. Podle nich jde o konzervativně 
křesťanský nebo krajně pravicový nenávistný text. Ve skutečnosti Abigail Shrier, přispěvatelka 
deníku The Wall Street Journal, zvolila jednoduchou, leč zničující metodu: důsledně předkládá fakta. – 
The Times



Ostatní zprávy… (z internetových novin Křesťan dnes)

Seriál „The Chosen“ překonává rekord nejpřekládanějšího 
televizního pořadu. Už jsi viděl?

Průzkum ukázal, že v Německu čtou Bibli pravidelně jen 
evangelikální křesťané
Olaf Scholz má možná pravdu, když říká, že je jedním z mála Němců, 
kteří přečetli celou Bibli od Genesis po Zjevení. Kancléř možná také 
podává přesný obraz společnosti, když říká, že víra je jeho soukromá 
záležitost, o které raději na veřejnosti nemluví.

Z nového průzkumu, který v Německu provedla společnost Insa-Consulere pro 

agenturu Idea, vyplývá, že 68 % obyvatel „nikdy nečetlo Bibli“ (78 % ve 

východním Německu, 66 % v západním Německu). Dalších 15 % odpovědělo, 

že možná někdy v posledních měsících Bibli četlo.

Portál Evangelical Focus píše, že podle průzkumu provedeného v květnu 2024 
představují ti, kteří čtou Bibli denně, 5 % Němců, zatímco další 4 % uvádějí, že 
čtou Písmo zhruba jednou týdně.

Tyto údaje jsou o něco pozitivnější než údaje z hloubkového výzkumu Lipské 

univerzity zveřejněného v roce 2023, který dospěl k závěru, že více než 

polovina Němců sice vlastní Bibli, ale pouze 1,6 % ji čte každý den. Tato zpráva 

rovněž zdůraznila „překvapivě nízké užívání mezi protestanty a katolíky“ v 

zemi, která stála u zrodu protestantské reformace.

Nejvíce se o Bibli zajímají mladí lidé

https://evangelicalfocus.com/europe/26772/in-germany-only-evangelical-christians-read-the-bible-regularly-says-survey


Věkovou skupinou, která v průzkumu Insa-Consulere odpověděla nejpozitivněji 

na otázku, zda čte Bibli každý den, byli lidé ve věku 18 až 29 let: 11 % ji čte 

denně a 8 % týdně. O něco více než polovina (56 %) uvedla, že ji nečte nikdy.

Tento trend vyššího zájmu o křesťanskou víru u mladších generací se objevil i v 

dalších nedávných statistikách v Německu. Výzkumy mezi generací Z 

(narozenou po roce 1997) navíc poukazují na nárůst modliteb a návštěvnosti 

kostela v zemích, jako je Francie, Velká Británie, Nizozemsko a Maďarsko. Ve 

Finsku se počet mladých mužů, kteří chodí do kostela, za méně než deset let 

více než zdvojnásobil.

Katolíci a protestanti versus evangelikálové

Průzkum Insa-Consulere o Německu nicméně ukazuje, že 61 % katolíků 

přiznává, že nikdy nečte Bibli (velmi blízko obecnému průměru). Těch, kteří se 

označují za protestanty hlavní linie a kteří tvrdí, že Písmo nikdy neotevřou, je 

57 %.

Odpovědi se výrazně liší pouze u respondentů, kteří se sami identifikují jako 

svobodní evangelikální křesťané. Mezi nimi pouze 15 % tvrdí, že „nikdy nečtou 

Bibli“, zatímco více než třetina uvádí, že Bibli čte každý den. Dalších 20 % 

uvádí, že tak činí jednou týdně.

Průzkum, v němž bylo dotázáno více než 2 000 dospělých, také zjistil, že voliči 

tradičních středopravých a středolevých stran čtou Bibli o něco více než voliči 

stran, které se nacházejí spíše na krajních částech politického spektra.

Modlitební týden je opět tu
Milí bratři a sestry,
Čtete správně. Los v rukou našeho bratra Ctirada rozhodl a my máme opět tu výsadu se modlit za 
celou Evangelickou církev metodistickou v ČR, a to od neděle 9.6.2024 do neděle 16.6.2024. 
Modlitební předměty najdete v této KV, tabulku s možností zapsání do štafety pošlu starším, kteří ji 
vytisknou a v neděli budete mít privilegium se zapsat na jednotlivé dny. Nicméně věřím, že budeme
Pánu předkládat naše prosby i děkovat každý den 😊.
    Za mě ještě kromě předmětů uvedených v tématech od Jany Křížové přidávám další náměty, 
nicméně si připojte sami, co považujete za důležité Vy 😊.
Možné náměty:

- Další směřování naší české ECM ( samostatná x součástí jiné globální církve ),
- Dostatek finančních prostředků na mzdy duchovních, dalších pracovníků církve a opravy 

budov, které máme ve správě,
- Růst církve v kvantitě i kvalitě, moudrost v pořádání akcí i směřování jednotlivých sborů,



- Moudrost pro kazatele a starší všech sborů a farností, ať jsou moudrými vůdci Božího lidu a 
poslušní Božího slova,

- Kéž dáváme prostor ostatním služebníkům, aby ve službě rostli, kéž máme moudrost a 
ochotu se zapojit tam, kam nás Bůh vede,

- Za našeho biskupa a naši superintendentku Ivanu a členy Rady oblasti, kéž mají moudrost 
dělat správná rozhodnutí.

Pán Vám žehnej v modlitbách.
Eva Piherová, koordinátorka modliteb.

Modlitební předměty na červen 2024

2. – 8. 6. 

Plzeň 1 - Lochotín
Prosíme modlete se s námi za:
- dobrý průběh mimořádné farní konference 5.6.;
- rozpoznání, jak dál ve službě rodinám s malými dětmi, která se ukázala 

stávajícím způsobem ekonomicky neudržitelnou;
- přípravu kvalitního nového projektu pro službu rodinám s malými dětmi 

(dobře personálně, organizačně zajištěného a finančně udržitelného);
- rozpoznání, jak dál ve službě Dětských venkovních klubů na sídlišti Vinice 

a v záležitosti hledání cest k oslovení celých rodin na Vinicích;
- Boží vedení personálně obnovených týmů správních výborů farnosti 

(rozpoznávání, stanovení a realizování cílů a priorit v jejich činnosti);
- rozpoznávání priorit ve společné službě společenství a při realizaci vizí pro

jednotlivé oblasti služeb;
- požehnání setby kontaktních akcí pro veřejnost (proběhlá akce Každý buřt 

pomáhá 27.4., Den sousedů 25.5. a nadcházející Noc kostelů 7.6.);
- Boží vedení v doprovázení nově pokřtěných a přijatých členů při jejich 

nalézání místa ve službě sborového společenství;
- Boží působení při misijním týdnu "Narrow way" od 24. do 28.6.;
- Boží moudrost při hledání rozhodnutí ohledně možností dalšího misijního 

působení v Horšovském Týně;
- Boží vedení, posilující a uzdravující dotyky pro sourozence, kteří 

podstupují onkologickou léčbu, a jejich blízké.
Pavel Kuchynka



9. – 15. 6.

Noc kostelů 7. 6.
Některé kostely (i v naší církvi) se otevřely návštěvníkům. Je to velmi 
nízkoprahová záležitost. Jistě, mnozí návštěvníci jsou křesťané, jenom si 
rozšíří obzory: Je tu metodistická církev Ale někteří lidé s údivem zjišťují, že 
v jejich sousedství je kostel. Náš kostel na Ječné v Praze tak zvenku vůbec 
nevypadá. Vím, že i v jiných městech jsou kostely naší církve nenápadné. A 
také, návštěvníci zjišťují, že vedle budov a obrazů a koncertů a dalších 
kulturních záležitostí se v kostelích vyskytují lidé, kteří tam jsou doma. Jsou 
(jsme) křesťané. Modleme se za to, aby jejich setkání s námi, radostnými 
svědky Ježíše Krista, mělo pokračování v tom, že se začnou zajímat… Vždyť 
se přece mohli setkat s nadějí. 

Jana Křížová

16. – 22. 6.

Kazatelé
Kazatelé ECM se scházejí obvykle jednou za měsíc, naposled v minulém 
týdnu. Je to prostor pro sdílení informací, pro vzdělávání a také pro 
vzájemné povzbuzení. Modlíme se za svou církev a vyzýváme k modlitbám 
všechny členy a přátele ECM: Ať Bůh dá dostatek moudrosti a sil všem, kdo 
stojí ve vedoucích pozicích; kazatelům i laikům, kteří slouží ve svých sborech.
Prosme zejména za sestru superintendentku. Prosme za to, aby do služby v 
ECM byli povoláni noví kazatelé; lidé, kteří přijmou to povolání, budou 
ochotni absolvovat vzdělání potřebné pro tuto službu a nasadí se pro službu 
lidem a církvi.

Jana Křížová

23. – 29. 6.

Senioři
Ve dnech 19. – 29. 6. se koná ve středisku Poušť u Bechyně už tradiční (20 
let?) kurs pro seniory. Někdy vzbuzuje nelibost až napětí, kdo že je senior. 
Nestydíme se za svůj věk a nestanovujeme hranice, od kdy je možné se 



účastnit (55+?). Senioři na Poušti prožívají pokojný čas, kdy neočekáváme 
velké výkony a účast na programu je naprosto dobrovolná. Zváni jsou 
všichni metodisté a spřátelené osoby. 
Prosím modlete se za pokojný průběh a za všechny účastníky. Obvykle se do 
svých sborů vracejí s novou silou a odhodláním prospívat svým bližním., 
přinejmenším svými modlitbami. 

Jana Křížová

30. 6. – 6. 7.

Prázdniny
Letní prázdniny jsou časem, kdy mnozí cestují a tráví čas neobvyklým 
způsobem. Modleme se za to, aby všechno to cestování se dělo pod Boží 
ochranou, aby bylo bezpečné. Ať všechna nová setkání s lidmi, i s cizími 
lidmi, byla k dobrému.

Jana Křížová

Termíny letošních kurzů v rekreačním areálu
Poušťu Bechyně | Možnost pronájmu

Termín Název kurzu Vedoucí
19. 6. – 29.6. Senioři Jana Křížová

29.6. – 6. 7.
Týden pro rodiče a prarodiče

s dětmi 1
Jana Červeňáková

Josef Červeňák

6. 7. – 13. 7.
Týden pro rodiče a prarodiče s

dětmi 2
Jana Červeňáková

Josef Červeňák
13. 7. – 20. 7. Eden Jihlava          
20. 7. – 27. 7. Mládež (AMM) Milan Mrázek
27. 7. – 3. 8. Volný  
3. 8. – 10. 8. Plzeň Lochotín Pavel Kuchynka

10. 8. – 17. 8. Třeboň – Litoměřice
Mária Kunstová
Filip Jandovský

17. 8. – 24. 8. Dětský tábor
Jitka Buchtová,
Zdeněk Buchta

24.8. – 31.8. Volný  
 

Bližší informace u kazatele nebo přímo u vedoucích kurzů.



 ++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++
JSME VDĚČNÍ ZA VAŠI ŠTĚDROST, KTEROU PROJEVUJETE SVÝMI DARY, AŤ JIŽ V 

NEDĚLNÍCH SBÍRKÁCH  NEBO V PŘÍSPĚVCÍCH NA SBOROVÝ ÚČET.  VAŠICH 

DARŮ SI VELMI VÁŽÍME, STARÁME SE O NĚ S PÉČÍ ŘÁDNÉHO HOSPODÁŘE A 

VĚŘÍME, ŽE VÁM HOSPODIN BOHATĚ ODPLATÍ. ON NIKDY NEZŮSTANE DLUŽEN!

                       

Krásný červen přeje všem přátelům, věrným 
bratrům a sestrám staršovstvo farnosti 
Protivín. 

                              
  Děkujeme všem přímluvcům, 

          kterým leží na srdci provoz naší farnosti a sborů, 
         

         Stále se ovšem hledá pokladník pro sbory Týn a Protivín.
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